
Eläkeläiset ry/Pohianmaan alueiä riestö ry ALOITE

" lkäih misten sYriintä"

Me eläkeläisten edustajat olemme sitä mieltä, että ympärivuorokautisen asumisen

asumispaikkoja. ei saa enää vähentääl Niitä on jo vuosien aikana vähennetty ja

mitään vastaavaa ei ore tuilut tiraile. onko hyvinvointiarueiden päättäiien tarkoitus

jättää vanhukset heitteille, oman onnensa nojaan? Hienoja sanoja käytetään

kotihoidon kehittämisestä ja mielipiteenä on, että yhteisöasuminen olisi ratkaisu

kaikkiin ongelmiin.

Kotihoito piipahtaa ehkä useaankin kertaan päivässä. Vastaako se siihen

tarpeeseen, mitä palvelulta odotetaan? Vastaus on tänä päivänä: Ei vastaal

Aina on henkilöitä; jotka tarvitsevat toisen apua, kun he eivät päriää omassa

kodissaan ilman ympärivuorokautista valvontaa, apua tai seurantaa'

ESITYS;

Eräkeräiset rylpohjanmaan aruejärjestö ry esittää hyvinvointialueiden hallituksille'

että ympärivuorokautisen asumispalvelujen paikkoja ei saa vähentää yhtään'
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